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Ruurlose talenten vliegen uit 
Brett Verheijen, Fèrran Mombarg,Christiaan Scholten en Thijs Essink vertellen…..
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“Abwehrchef” FCN voelt zich lekker 
Georg Margreitter beste speler KST 2007 

Karel Stegeman Toernooi liefdes 
Het liefdesverhaal van Andrea Brangert/Thomas Knüfermann
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STAP OVER OP ZONNEPANELEN

PROFITEER VAN ZONNE-ENERGIE!

& profiteer 
nu tevens 
van de BTW 
teruggave!

Dorpsstraat 23, Ruurlo  •  T 0573 - 451 414  •  www.stegemanruurlo.nl

Stegeman Installatietechniek úw specialst in zonnepanelen
Met zonnepanelen op het dak produceert u duurzaam uw eigen 

stroom. Wij werken slechts met hoogwaardige zonnepanelen en  

omvormers, zodat u het beste rendement heeft! Afhankelijk van de 

gasprijs verdient u uw zonnepanelen met 6 tot 8 jaar terug. Daarna 

wekt u minstens nog 18 jaar gratis stroom op. 

Het grote voordeel van Stegeman? 

Wij houden alles in eigen hand: van advies t/m installatie en de con-

trolebeurten daarna. Tevens verzorgen wij voor u de BTW teruggave.

Wilt u ook optimaal profiteren van de voordelen van          zonnestroom? 

Neem contact op voor persoonlijk advies!

Zonnepanelen 

leveren een 

rendement van 

7 tot 8% 
op de investering, 

dus goed voor 

uw portemonnee 

en het milieu
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Grand Café het Meestershuis

Uniek in het centrum van buurtgemeente 
Vorden; de entourage, de combinatie van het 

oude pand en de nieuwe serre, de verrassende 
kaart en een heerlijk verwarmd terras maken 

Grand Café het Meestershuis tot de hotspot van 
de gemeente Bronckhorst! 

Een plek waar u alle dagen van de week ‘s ocht-
ends vanaf 10.00 uur terecht kunt voor 
een dampende Meesterskoffie, of een 

heerlijke cappuccino met een dikke laag 
opgeklopt melkschuim. 

Zoekt u een lunchlocatie met originele 
en verrassende Meesterwerkjes?  

Stop maar met zoeken, bij deze gevonden! 
En alvast een waarschuwing voor gasten die 

rond borreltijd bij ons binnenlopen, de keuze qua 
Proefwerkjes is zo reuze en divers dat thuis koken 

daarna niet meer nodig zal zijn.  
‘Maar natuurlijk staan onze Keukenmeesters 
en -juffen er niet alleen voor de lunch en de 
borrelhappen,zij hebben ‘s avonds ook een 

aantal te combineren Klassewerkjes 
voor u in petto.’ 

Kortom; kom langs in Vorden en beleef het 
Meestershuis. U bent meer dan welkom bij ons!

G R A N D  C A F É

Dorpsstraat 1  |  7251 BA Vorden  |  0575 - 84 86 35
info@hetmeestershuis.nl  |  www.hetmeestershuis.nl
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 Pinksterprikkels
Het is onrustig in Ruurlo met Pinksteren. 

Dat is al jaren zo. In de dagen dat er op 

gras werd gevoetbald en de sport nog 

niet was verworden tot een bezigheid 

voor verongelijkte dameskappers 

trokken eenmaal per jaar plukjes 

voetballers aan mijn raam voorbij. Ik 

herinner me ze goed, de jonge talenten. 

Sommige in trainingspakken met op de 

rugzijde illustere namen als VfB Lübeck 

of DSC Wanne-Eickel. Lopend en fietsend 

vanuit de Dorpsstraat via de Esweg naar 

Sportpark ’t Rikkelder. Lachend op weg 

naar weer een wedstrijddag. 

Op toernooien worden teams hechter, 

dat is een wetmatigheid. Met z’n allen 

uit de vertrouwde omgeving, uren in 

een bus op naar een nieuw avontuur. 

Dat schept een band. Een gezamenlijk 

doel voor ogen: wedstrijden winnen. 

De plek die de Karel Stegeman-beker 

in het clubhuis krijgt is in gedachten al 

bepaald. 

Zit het op sportief vlak wat tegen, dan 

wordt alles ingezet op de gezamenlijke 

stapavonden. Dan verschuift de 

aanvankelijke focus op toernooiwinst 

vanzelf naar een mondje-dicht-weekend. 

Het komt er in het kort op neer dat het 

bezoek aan de plaatselijke horeca wordt 

geïntensiveerd en er wordt getracht 

een plaatselijke schone te schaken. Dat 

laatste is een eenvoudige opdracht, 

want de dames die de mercantiele 

eigenschappen in zichzelf hebben 

ontdekt proberen opzichtig de aandacht 

te trekken van de juveniele voetballers.

De Karel Stegeman Toernooi-beker mag 

dan voor de meeste voetballers te hoog 

gegrepen zijn, maar met een beetje 

mazzel keren ze wel met een Reurls 

liefje als trofee huiswaarts. Of in elk 

geval met de zoete herinnering daaraan. 

De pechvogels onder de bezoekende 

cupido’s consulteren daags na het toernooi, wanneer ze vanwege een ernstige 

jeukende overdraagbare aandoening van hun roze wolk zijn gedonderd, de huisarts. 

Ook dat valt in de categorie toernooi-ervaring.

Heel Ruurlo lijkt van slag met Pinksteren. Iedereen heeft last van pinksterprikkels. 

Voor en na het toernooi worden vakantiedagen opgenomen om het Karel Stegeman 

Toernooi optimaal te kunnen beleven. Gastgezinnen die de buitenlandse voetballers 

een weekend lang in hun midden opnemen slaan als een malle boodschappen in. 

Ze bouwen een voorraad op waarmee je na de val van een middelzware atoombom 

gemakkelijk zesenhalf jaar vooruit kunt. Het zal de gasten aan niets ontbreken.

De Ruurlose middenstand draait overuren en stelt na het pinksterweekeinde 

glunderend vast dat er een recordomzet is gedraaid, waarmee een tussentijdse 

vakantie zeker is gesteld. De enige die het hoofd tamelijk koel houdt is Gradus. Het 

hoofd afzwaaiende ballen weet precies wat hij moet doen. Kwestie van jarenlange 

ervaring. Hij is zowat dag en nacht op het sportpark, maar een ontmoeting is hoogst 

uitzonderlijk. Er zijn weinig meldingen bekend van voetballiefhebbers die hem 

daadwerkelijk hebben waargenomen op zijn vaste plaats onder de parasol nabij veld 

2. Dat zit zo, ongeveer driekwart van het toernooi is Gradus zo goed als onzichtbaar. 

Slechts een geoefend oog ziet aan het tegenwinds wuivend gebladerte dat hij zich in het 

omringende struweel begeeft, onrustig op zoek naar weer een weggeschoten bal. En 

met succes, er is nog nooit een wedstrijdbal niet teruggevonden tijdens het toernooi. 

Het schijnt dat Gradus vorig jaar zes uur na het laatste fluitsignaal met een gevonden 

bal voor een dichte poort stond, ingesloten op Sportpark ’t Rikkelder. Het tekent de 

toewijding van een hondstrouwe vrijwilliger. Ook dat hoort bij het Karel Stegeman 

Toernooi.               Hugo Kamperman
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Karel Stegeman Toernooi onhaalbaar 
zonder gastgezinnen

Dirk en Gerdie Ter Maat, mogen samen met hun zonen Daan en Bas tot de 
“routiniers” onder de gastgezinnen gerekend worden. Al 24 jaar ontvangen 

zij namelijk tijdens de Pinksteren KST-gasten. Tijd voor een interview.

Hoe zijn jullie betrokken geraakt 
als gastgezin bij het KST en van 
welke club hadden jullie in het 
eerste jaar (1994) speler(s) in huis?
Dirk: “Nadat we zijn gaan 
samenwonen en het huis op orde 
hadden hebben we direct besloten 
om gastgezin te worden. Omdat we 
beide bij de vv Ruurlo betrokken 
waren ik als voetballer en Gerdie 
als kantinevrijwilligster. Onze 
eerste speler die we te gast hadden 
was van AZ.”

Waarom en hoe houden jullie het 
zolang vol als gastgezin?
Gerdie: “We houden het al 24 jaar 
vol omdat we het leuk vinden om 
een weekend lang met andere 
gastgezinnen op te trekken en ONS 
TEAM aan te moedigen en de jongens 
thuis in de watten te leggen.”
Dirk: “Daan en Bas slaan ook geen 
wedstrijd over en kijken er altijd 
weer naar uit. We houden het zo 
lang uit omdat we nog nooit in die 
24 jaar vervelende dingen met onze 
gasten hebben meegemaakt!”

Hebben jullie nog contact met 
spelers uit al die jaargangen? Zo ja 
op welke manier?
Gerdie: “Jazeker met Jaroslav en 
zijn vrouw Natasja. Jaroslav speelde 
bij het Russische Dinamo Stavropol. 
In het begin brieven schrijven, 
tegenwoordig whatsapp. Daan heeft 
nog wel eens contact met Robert en 
Adrian, keepers van AS Trencin uit 
Slowakije. Ook zijn we met een aantal 
andere gastgezinnen van AS Trencin 
naar de wedstrijd Jong Oranje - Jong 
Slowakije geweest in Nijmegen. 



Foto op linker pagina: Henk en Erica Haneveld, Nartasha en Jaroslav, Dirk 
en Gerry tijdens ontmoeting in 2016. Op de foto hierboven de bus waar het 
team van Dinamo Stavropol in jaren 90 mee onderweg ging naar training en 
wedstrijden. Foto rechtsonder winnaar KST 1997 Dinamo Stavropol.

“Onze” keeper Adrian stond in de 
basis en na de wedstrijd hebben we 
elkaar nog even kunnen ontmoeten. 
Was heel bijzonder na een aantal 
jaren!”

Jullie hebben wel eens een 
tegenbezoek gebracht aan jullie 
gasten. Wie waren dat en kun je er 
wat meer over vertellen?
Dirk: ”In 1995 zijn we, samen met 
Henk en Tosca, op bezoek geweest 
bij Dinamo Stavropol. We verbleven 
daar in het hotel van de voetbalclub. 
Ook zijn we nog één nacht bij Jaroslav 
in huis geweest in een andere stad.
We zijn daar zeer gastvrij ontvangen, 
immers we waren daar de eerste 
toeristen! Eerst met het vliegtuig 
naar Moskou. Daarna 34 uur in de 
trein, binnenlandse vluchten werden 
toen afgeraden.”
Gerdie: “Twee jaar later zijn ze nog 

10 dagen hier geweest rond de kerst 
bij ons thuis. Daarna zijn we nog 
op bezoek geweest in Frankfurt, 
ook samen met Henk en Tosca, 
een wedstrijd van hen kijken. We 
verbleven in hetzelfde hotel als de 
spelers.”
Dirk: “In 2016 zijn Jaroslav en 
Natasja nog even in Ruurlo 
geweest als tussenstop tijdens de 
wedstrijden van Rusland op het WK 
in Frankrijk. Henk en Erica hebben 
toen nog samen met hen een 
wedstrijd bezocht.”

Wat zijn de mooiste herinneringen 
uit de afgelopen 24 jaar?
Beiden: “Teveel om op te noemen, 
met al onze gasten maak je wel 
iets bijzonders mee, altijd positief! 
Kunnen er wel een boek over 
schrijven.”

Hoe kijken jullie tegen het KST 
toernooi aan?
Gerdie: “We vinden het nog steeds 
mooi, het verbroedert en verbindt 
ook de Ruurlose (gastgezinnen) 
inwoners. Ook voor de Ruur-
lose ondernemers is dit goed.” 

Hoe ervaren de spelers het verblijf 
in  een gastgezin in plaats van in 
een hotel?
Dirk: “Onze ervaring is dat het eerst 
even wennen is voor de jongens, gun 
ze dat ook. Plan niet te veel. Vaak 
zijn ze moe, maar al gauw vinden 
ze het geweldig. Ook omdat we ze 
het gevoel proberen te geven dat ze 
thuis zijn. Sleutel mee, fietsen. Eten 
en drinken zelf pakken als we er nog 
niet zijn. Ook vinden ze het geweldig 
dat we iedere wedstrijd komen kijken 
en hen aanmoedigen. Dat vinden ze 
toch wel heel bijzonder.”

Waarom zou een ieder een keer 
gastgezin ‘moeten’ zijn van het KST?
Beiden: “Om te ervaren wat wij 
ervaren!”

Wat zou er nog verbeterd moeten 
worden aan het KST?
Gerdie: “Niets. Complimenten voor 
alle inzet van vele vrijwilligers!”

Willen jullie nog wat kwijt?
Beiden: “Dat het toernooi nog lang 
mag blijven bestaan ook al zijn er wel 
eens negatieve geluiden (vooral over 
de financiën). Moet er dan aan alles 
geld verdiend worden!?! 
Immers het KST verbindt en mooie 
herinneringen zijn onbetaalbaar!”
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www.eijgenhuijsen.nl
Spoorstraat 15  7261 AE  Ruurlo

Eijgenhuijsen 
dé marktleider in 
Precisievervoer! 

Locatiescans ○ Reverse logistics ○ Hightech transport
Warehousing ○ pre-installatie en installatie op locatie

Heldere instructie aan eindgebruikers

www.bronkhors t . com
SENSOREN EN REGELAARS VOOR DOORSTROMING EN DRUK

Westerlaan

www.eijgenhuijsen.nl
Spoorstraat 15  7261 AE  Ruurlo



In het jaar dat jullie dit toernooi 
wonnen, werd BNZ Vorarlberg ook 
Oostenrijks kampioen. Wat maakte dat 
team tien jaar geleden zo succesvol?
We hadden een leergierig team met 
spelers die vastberaden waren om de 
sprong naar het betaald voetbal te 
maken. Onze toenmalige trainer Peter 
Sallmayer heeft altijd veel van ons geëist 
om ons zo voor te bereiden op een hard 
bestaan in het profvoetbal. Dit jaar lukte 
ons echt alles. Afgezien van het succes 
op het toernooi voelden we ons zeer 
op ons gemak in de  familiare sfeer 
van het toernooi, met name door de 
gastgezinnen.

Heb je nog contacten met spelers en 
begeleiders van dit succesvolle team?
Met een aantal spelers heb ik nog steeds 
contact en ook Peter Sallmayer spreek ik 
nog met grote regelmaat. Hij is en blijft 
toch de coach die de grootste positieve 
invloed op mijn ontwikkeling als speler 
heeft gehad.

Je hebt voor Oostenrijk U19, U20 en U21 
gespeeld. Er wordt in de media over een 
debuut in de nationale ploeg gesproken. 
Is dit aan de orde en wat zijn je kansen?
Zoals je weet is in de voetballerij van alles 
mogelijk en gebeuren zaken heel snel. 
Ik heb de hoop dan ook zeker nog niet 
opgegeven.

Je hebt na je jeugdopleiding bij 
Vorarlberg in Oostenrijk, Engeland, 

Denemarken en Duitsland gespeeld. 
Wat zijn voor jou, qua voetbal, de meest 
opvallende verschillen?
De speelopvattingen verschillen 
natuurlijk van land tot land en van 
competitie tot competitie. In Engeland en 
Duitsland is het spel enorm snel en zeer 
fysiek. Dit in contrast met FC Kopenhagen 
waar we enorm hebben ingezet op het 
hebben van balbezit.

In januari heb je jouw contract bij de 
1.FC Nürnberg verlengd tot 2021. Het 
bevalt je dus goed bij de negenvoudig 
Duits kampioen? Denk je ooit nog eens 
voor een nog grotere club te spelen?
Ik voel me erg goed bij de FCN en ben 
dankbaar voor de waardering die ik daar 
ervaar. Na tien jaar profvoetbal weet ik 
dat dit niet vanzelfsprekend is.

Als je aan Ruurlo denkt waar denk je 
dan aan?
Ik heb zeer goede herinneringen aan 
die tijd. Niet alleen sportief, maar 
vooral om de uitzonderlijk harmonieuze 
gemeenschap in Ruurlo. Hoewel we 
allemaal bij verschillende families waren 
ondergebracht, voelde het hele dorp als 
één grote familie, die zeer hartelijk voor 
ons en voor elkaar was. Dit heeft veel 
indruk op mij gemaakt.
Ik ben erg dankbaar voor deze prachtige 
herinneringen en wens Ruurlo en het KST 
het beste voor de toekomst!

“Abwehrchef”  
 1.FCN voelt zich lekker
Tien jaar geleden debuteerde het voor velen volslagen onbekende BNZ Vorarlberg 

op het KST en pakte onmiddellijk de toernooizege. Grote man bij de Oostenrijkers was 
Georg Margreitter, die uitgeroepen werd tot beste speler van het toernooi. Margreitter 

is na een  omzwerving langs diverse Europese clubs in 2015 bij 1.FC Nürnberg neerge-
streken en is daar de “Abwehrchef”. Hij speelt er o.a. samen met Dave Bulthuis, ex-FC 
Utrecht, en Tim Matavz, ex-PSV.Tien jaar na zijn kennismaking met het KST en Ruurlo 

stellen wij Margreitter volgende vragen.
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aan het woordDe burgemeester 
Traditiegetrouw ontvangen Burge-

meester en Wethouders van de 

gemeente Berkelland op Pinkster-

zaterdag delegaties van de deelnemen-

de teams. Voorheen gebeurde dit 

uiteraard op kasteel “Huize Ruurlo” en 

de laatste jaren is uitgeweken naar “De 

Boerangerie” van ‘De Heikamp”.

Burgemeester Joost van Oostrum 

verricht een paar uur later op 

sportpark ’t Rikkelder de officiële 

opening van het toernooi.

In de aanloop naar de 33e editie stellen 

we de burgemeester een aantal vragen.

U bent een sportieve burgemeester. U 

was zelfs op de fiets een aantal jaren de 

‘Snelste burgemeester van Nederland’. 

Beoefent u naast het wielrennen nog 

een andere sport? 

“Sinds 2012 speel ik in het Nederlands 

Burgemeesterselftal. We spelen ongeveer 

8 wedstrijden per jaar. De tegenstanders 

zijn bedrijven die een bedrag over maken 

aan de Leprastichting. De afgelopen 

ruim 25 jaar hebben we zo meer dan een 

1/2 miljoen euro bij elkaar gebracht.

De gemeente Berkelland telt 

maar liefst dertien veldvoetbalvereni-

gingen. Bent u bij al deze verenigingen 

al eens op bezoek geweest of heeft u 

wel eens langs de lijn gestaan bij een 

wedstrijd van het eerste elftal?

“Ik ben bij de meeste clubs al langs 

geweest, maar nog niet ieder eerste 

elftal zien spelen. Op zondag zit ik ook 

graag op de racefiets.

Wat is uw favoriete voetbalclub en 

waarom juist deze?

Mijn favoriete club is FC Utrecht. Al 

van jongs af aan bezoek ik de club 

regelmatig. Ik heb ook heel wat jaren 

een seizoenkaart gehad. Het is de club 

uit mijn geboortestad en ze hebben 

altijd een goede sfeer in het stadion.

U heeft nu al een aantal keren 

delegaties van de deelnemende 

teams ontvangen en de opening van 

het toernooi verricht. Wat was uw 

ervaring en welke indruk heeft u 

vanhet toernooi?

“Ik heb ook al enkele wedstrijden 

gezien. Ik kan erg genieten van jonge 

mensen die vol overgave bezig zijn met 

hun sport. Verder is het een prachtige 

prestatie van VV Ruurlo dat het ieder 

jaar lukt om goede ploegen naar Ruurlo 

te halen. De prettige sfeer tijdens het 

toernooi is denk ik voor veel teams een 

belangrijke reden om deel te nemen.”

Wat is volgens u de betekenis van dit 

soort evenementen voor de gemeente 

Berkelland?

Het zet door de lange historie vooral 

Ruurlo sportief op de kaart.

Wat vindt u van het feit dat zoveel 

gastgezinnen en vrijwilligers zich 

ieder jaar weer inzetten voor dit 

toernooi?

“Het is belangrijk dat er zo veel mensen 

dit toernooi ondersteunen. Daarnaast 

lijkt het mij ook een leuke  ervaring 

voor de deelnemers en vrijwilligers om 

op deze manier kennis te maken met 

andere culturen en gewoonten.”
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Jij bent één van de langst 
fluitende leidsmannen op het 
KST, toch?
Emiel: Ja, inderdaad ik ben 
al een behoorlijk aantal jaren 
als scheidsrechter actief op 
het “Ruurlo toernooi”. Ik weet 
overigens niet precies hoe vaak 
ik al op dit toernooi gefloten 
heb.” 

Dit betekent ongetwijfeld dat je 
naar het toernooi uitkijkt. Klopt 
dat en, zo ja, waarom?

Wil je een toernooi sportief in goede banen leiden dan zijn er “man-
nen in het zwart”, zoals de scheidsrechters vroeger genoemd werden, 
nodig. Om ook dit jaar het KST sportief naar wens te laten verlopen, 
hebben de volgende referees hun medewerking aan de 33e edi-
tie toegezegd: Rob Dieperink, Hans Migchelbrink, Martijn Hesselink, 
Kevin Weever, Bünyamin Kaya, Jeroen Sanders, Niek Meekes, Nick 
Wenneker, Erik ter Brake, Wijnand Rutgers, Frank Sanders, Maarten 
Spoon en Emiel Stienezen. Met laatstgenoemde hadden we in de aan-
loop naar het toernooi een kort gesprek.

KST blij en content 
met scheidsrechters

Emiel: “Er zijn een aantal 
redenen waarom ik elk jaar weer 
uitkijk om aanwezig te zijn op 
dit prachtig toernooi. Het is o.a. 
de ongedwongenheid, lekker 
normaal doen en geen gekke 
fratsen uithalen om clubs met 
grote namen binnen te halen. Dan 
de Ruurlose gezinnen die spelers 
in hun huis opnemen tijdens het 
toernooiweekend en vervolgens 
“hun jongens” aanmoedigen 
tijdens de wedstrijden. Ik vind dit 
geweldig om te zien.” 

 
Kunnen we stellen dat je je thuis 
voelt op het KST?
Emiel: Inderdaad, elk jaar als 
ik het sportpark oploop voor 
aanvang van het toernooi dan 
zie ik veel dezelfde gezichten 
van vrijwilligers die bijvoorbeeld 
achter de bar staan of zorgdragen 
voor de velden en kleedlokalen, 
de assistent-scheidsrechters, de 
toernooiorganisatie en nog vele 
anderen. Als scheidsrechters 
nemen we onze gastheer Willy 
Meulenveld dan maar op de koop 
toe. Dat laatste is natuurlijk een 
geintje.
Doordat ik al jaren op dit toernooi 
kom, ken ik veel mensen, ook 
toeschouwers, waar je vaak even 
een praatje mee maakt. Als ze 
dan tegen je zeggen “mooi dat 
ie er weer bunt” is dan toch erg 
leuk. 
Kortom, het KST is één grote 
familie en ben ontzettend blij dat 
ik daar onderdeel van uit mag 
maken.” 
 
Als laatste wil Emiel nog het 
volgende kwijt. “Ik wens 
iedereen, mede namens mijn 
collega scheidsrechters, een 
prachtig en sportief toernooi 
toe. Ik hoop dat de bezoekers 
ontzettend zullen genieten van 
de topwedstrijden op dit KST 
2017.”    
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KALMAR FF ZWEEDS 

KAMPIOEN MET DRIE BROERS

David, in je jeugd speelde je slechts 
ruim een jaar bij Helsingborgs IF. 
Waarom ben je daar niet gebleven 
en naar Nybro IF vertrokken?
David: “Ik ben in die periode bij 
Helsingborg een aantal keren 
geblesseerd geweest en daarnaast 
was ik toen pas 16 jaar. Die combinatie 
maakte dat ik maar moeilijk kon 
acclimatiseren en dus besloot ik om 
het elders te proberen.” 

Wel bracht je met Helsingborg een 
bezoek aan ons toernooi. Kun je 
je dat herinneren en, zo ja, wat 
herinner je je nog?
David: “Ik herinner me dat we tegen 
een aantal zeer goede teams speelden. 
We waren ook in Nederlandse 
gezinnen ondergebracht en dat was 
een uitstekende manier om het land 
en de mensen een beetje beter te 
leren kennen. Ik denk dat we de halve 
finale bereikten. 

Bij de Zweedse debutant op dit toernooi, Kalmar FF, spelen momenteel drie gebroeders Elm, 
Rasmus, Viktor en David, samen in de Allsvenskan. In de seizoenen 2007 en 2008 was dat ook 
reeds het geval. Daarna bewandelde ieder zijn eigen weg, maar sinds 2015 spelen de broers 
toch weer samen bij KFF.Rasmus kennen we o.a. van AZ, CSKA Moskou en 39 wedstrijden voor 
het Zweedse nationale team. Een podium waarop zijn broer Viktor, die overigens ook voor AZ 
en voor Heerenveen uitkam, tien keer acteerde. Broer nummer drie, David, heeft geen interland 
achter zijn naam, maar daarentegen speelde hij op het KST. In 2000 was hij met Helsingborgs 
IF in Ruurlo te gast. Reden voor ons hem een paar vragen te stellen.

Over het algemeen was een 
fantastische ervaring voor ons.”

Jouw trainer bij Helsingborg toen 
was Peter Swärdh, je huidige coach 
bij Kalmar. Wat is hij voor een coach?
David: “Peter is een erg aardig 
persoon en hij weet zeer veel over 
voetbal.”

In 2008 werd je met Kalmar 
landskampioen. Hoe voelt het 
om met drie broers kampioen te 
worden?
David: “Het was een fantastisch 
gevoel om de Allsvenskan te winnen 
met Kalmar FF, vooral om dat samen 
met mijn twee broers te mogen 
meemaken. Het was echt een unieke 
belevenis om dit op deze manier mee 
te kunnen maken. Zoiets gebeurt m.i. 
niet vaak. Ik zal hier mijn hele leven 
met trots op terugkijken.”

Je speelde, naast je huidige club, 
voor Falkenbergs FF, Fulham en IF 
Elfsborg. Kun je iets vertellen over je 
periode in Engeland, hoe heb je deze 
ervaren?
David: “Als ik terugkijk op mijn tijd in 
Engeland dan zie ik één groot succes. 
Ik heb de kans gehad om in de, volgens 
mij, beste League ter wereld te mogen 
spelen en ik heb zoveel geleerd daar, 
ook en vooral over mezelf. Het gevoel 
dat ik had tijdens mijn debuut tegen 
Tottenham zal ik nooit vergeten. Dat 
was onbeschrijfelijk.”

Volg jij het U19 team van Kalmar FF 
dat in Ruurlo debuteert en, zo ja, wat 
kun je ons over dit team vertellen?
David: “Ik ken de coach van het team 
goed en we praten veel met elkaar, 
dus ik weet dat er een aantal zeer 
getalenteerde spelers in het team 
spelen. Hopelijk hebben zij net zo veel 
vreugde en plezier tijdens het toernooi 
als ik in 2000 heb ervaren.”

 David     Rasmus                                                Viktor   
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NAC Breda debuteert dit jaar op het KST. De club staat al meer dan 40 jaar bekend om het 
‘’Avondje NAC’’. Ook het bourgondische karakter en sfeervolle stadion zijn in Nederland 
inmiddels berucht. Het gaat hier dan met name om het eerste elftal van de Parel van het 
Zuiden, maar uiteraard zijn er meer teams. Een belangrijke pijler binnen NAC Breda is 
de jeugdopleiding. De managers, trainers en vrijwilligers van de jeugdopleiding, werken 
hard aan de ontwikkeling van de jeugd uit de regio Breda. NAC biedt jeugdspelers 
ontwikkeling aan op verschillende niveaus. Voetbal is daarbij een belangrijke pijler, maar 
maatschappelijke ontwikkeling en studie zijn minstens zo belangrijk. Al met al werkt de 
jeugdopleiding met een team van ongeveer 100 mensen aan de toekomst van NAC en 
daarmee ook aan de continuïteit van het ‘’Avondje NAC’’. Met namen als: Antoon ‘’Rat’’ 
Verlegh, Frans Bouwmeester, Peter Remie, Ton Lokhoff, Ronnie Stam, Nemanj Gudelj en 
vele anderen, heeft de NAC Jeugdopleiding menig profvoetballer afgeleverd. Dat is ook 
precies de reden dat de jeugdopleiding binnen NAC zo belangrijk is.

EEN DEBUTANT 
STELT ZICH VOOR

NAC hecht veel waarde aan de studie van 
spelers. Ook op dat vlak worden prestaties 
verwacht. Om daarin te ondersteunen 
heeft elk elftal een studiebegeleider, die 
in nauw contact staat met spelers, ouders, 
school en trainer. OSG Graaf Engelbrecht 
Breda en NAC Breda hebben begin 2016 de 
bestaande samenwerking bekrachtigd met 
een samenwerkingsovereenkomst tot medio 
2021. In de overeenkomst is opgenomen 
dat beide partijen zich ervoor inzetten om 

de voetbaltalenten van de Bredase club 
passend voortgezet onderwijs te bieden, in 
combinatie met de voetbalopleiding bij de 
Parel van het Zuiden.Het Graaf Engelbrecht 
en NAC werken sinds 2,5 jaar samen om 
voetbaltalenten van NAC school en voetbal 
zo goed mogelijk te laten combineren. 
Deze samenwerking wordt nu de komende 
seizoenen officieel geïntensiveerd. Nieuwe 
talenten in de jeugdopleiding van NAC gaan, 
als het schoolniveau aansluit, voortgezet 
onderwijs volgen op het Graaf Engelbrecht. 
Naast de samenwerkingsovereenkomst 
met Graaf Engelbrecht heeft NAC ook 
goede contacten met Scala, het Stedelijk 
Gymnasium en de Rotonde, waardoor 
spelers op alle onderwijsniveaus in Breda 
naar school kunnen.

Binnen de NAC Breda Jeugdopleiding 
worden jeugdspelers niet alleen 
ontwikkeld tot topsporter op het veld, 
maar maken zij ook maatschappelijk, 
naast het veld, een ontwikkeling door. 
Dit is naast school en voetbal een derde 
belangrijke pijler. Deze ontwikkeling helpt 
hen zelfstandiger te worden, ambitie na 
te streven, met tegenslagen om te gaan, 
maar ze bijvoorbeeld ook in staat stellen 
zich te presenteren als een waardig NAC-

speler. Een deel van deze ontwikkeling 
zal bewust of onbewust, soms met en 
soms zonder sturing, plaatsvinden. Het 
wezen van een profclub, het zijn van 
een NAC-speler en mogelijk zelfs prof 
worden, kan ontwikkeld worden door 
extra activiteiten aan te bieden. Zo zorgde 
de A1 voor een glimlach bij asielzoekers, 
participeerde de gehele jeugdafdeling 
aan de Singelloop, bracht de jeugd een 
bezoek aan het NAC Museum en kreeg de 
B-jeugd een workshop van de VVCS over 
zaakwaarnemers.

De NAC jeugd speelt haar wedstrijden 
en traint op sportpark Heksenwiel  of 
op sportpark Paradijs. Het team dat 
aan het KST deelneemt heeft sportpark 

Heksenwiel van de BSV Boeimeer als 
thuisbasis. BSV Boeimeer heeft  een 
samenwerkingsverband met  NAC Breda. 
Niet alleen NAC O19 speelt en traint op 
Boeimeer. De beloften en O17 spelen 
ook op Boeimeer. Ook NAC O12 en O11 
trainen op BSV Boeimeer, maar zij spelen 
de wedstrijden op Sportpark Paradijs. 
Sportpark Paradijs is de vaste training 
– en wedstrijdlocatie voor NAC O13. NAC 
O14 en O15 trainen ook op Paradijs, maar 

spelen hun wedstrijden op BSV Boeimeer.

Hoofd Jeugdopleiding bij NAC Breda is 
de oud-prof Eric Hellemons, die 358 keer 
voor RBC Roosendaal binnen de lijnen 
kwam, en Manager Jeugdopleiding is Tim 
Gilissen. Laatstgenoemde was overigens 
zelf in 2001 al eens als speler met Heracles 
Almelo op het KST actief. Gilissen speelde 
na zijn jeugd 238 wedstrijden voor 
respectievelijk Heracles Almelo, Go Ahead 
Eagles en NAC Breda.
Hoofdtrainer van NAC Breda O19 is Jefta 
Bresser. In zijn jeugd heeft Bresser o.a. bij 
De Graafschap gespeeld en daar later ook 
in de jeugdopleiding gewerkt. Vanuit die 
periode is hij bekend met dit toernooi.  
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Het eerste SVEN VOOR OGEN FIFA 17 Toernooi!
Ben jij de beste FIFA 17 speler van de Achterhoek?

Tijdens het 33e Karel Stegeman Toernooi wordt er niet alleen 
op de velden gevoetbald. Voor het eerst in de geschiedenis 
van het toernooi wordt ook een E-toernooi gespeeld op de 
PlayStation 4. 

Zondag 4 juni worden alle deelnemers aan het eerste Sven 
voor ogen FIFA 17 toernooi om 12.00 uur op sportpark ’t Rik-
kelder verwacht. Het toernooi wordt samen met Dutch Game 
Masters georganiseerd in een tent voor de kantine. De deel-
nemers worden op een leuke en interactieve manier door het 
toernooi geleid. Ook kan geoefend worden tegen E-Sporter 
Frank van der Slot in de Obbink FIFA 17 oefenhoek. Frank komt 
namens Sparta Rotterdam uit in de E-Divisie. 

Naast de kans dat je er met de titel “beste FIFA 17 speler van 
de Achterhoek”  vandoor gaat, zijn er ook te gekke prijzen te 
winnen, als: voetbaltickets, voetbalshirts en een PS4 controller. 
Wij dagen jou dan ook graag uit om jouw FIFA 17 skills te laten 
zien op het Karel Stegeman Toernooi!

Je kunt vanaf 12 jaar aan het toernooi deelnemen. De kos-
ten voor deelname zijn 5 euro.Iedere deelnemer ontvangt een 
tegoedbon van 5 euro, te besteden bij Intersport Schuurman. 
Inschrijven kan tot 28 mei op de website van Dutch Game 
Masters. 
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Terugblik vanuit Budapest
Hongaars voetbal domineerde
Medio vorige eeuw gold het Hongaarse 
voetbalelftal als het sterkste team ter wereld 
en had het de bijnaam Magische Magyaren. 
Het team won op de Olympische Spelen van 
1952 in Helsinki de gouden medaille. Daarna 
was het ‘wonderteam’ het eerste elftal dat 
Engeland op eigen bodem versloeg. De 
uitslag 6-3 was sensationeel. Hongarije was 
dan ook de grote favoriet voor het WK 1954 
in Zwitserland. In de voorrondes versloeg 
het de latere medefinalist Duitsland met 8-3, 
maar uiteindelijk werd de finale na een 0-2 
voorsprong met 3-2 van ‘Die Mannschaft’ 
verloren.

Ferencváros meest succesvol
De grote Hongaarse clubs waren de 
clubs uit de hoofdstad Budapest, zoals 
MTK, Vasas, Újpest, Honvéd en de meest 
succesvolle Ferencváros. Maar liefst 29 
keer won Ferencváros de titel en 22 keer 
de beker. Grote namen uit de clubhistorie 
zijn Flórián Albert, bijgenaamd “De 
Keizer” en Europees voetballer van het 
jaar in 1967, Lázló Kubala, die 
maar voor liefst vier 
landen, Tsjecho-

Slowakije, Hongarije, Spanje en Catalonië, 
uitkwam, Sándor Kocsis, “Het Gouden 
Hoofd”, en Miklós Páncsics. Tot 2006 was 
Ferencváros de enige club die altijd op het 
hoogste niveau actief was. In dat jaar werd 
de club echter vanwege wat financiële 
perikelen een etage lager geparkeerd, maar 
is inmiddels al weer een tijdje terug op het 
hoogste plan. De club staat thans onder 
leiding staat van de Duitse coach Thomas 
Doll.

Ferencváros op KST
De jeugd van deze grote Hongaarse club 
was tot nu toe twee keer op dit toernooi 
te gast, in 2000 en 2004. Op deze pagina 
kijken we met toenmalig topscorer van 
het KST, Dávid Horvath (32), terug naar het 
team van 2004. Dávid scoorde in 2004 zeven 
doelpunten, een aantal dat tot op heden 
niet is geëvenaard. We vroegen hem hoe 
het hem en de spelers van toen verder in 
de voetballerij is vergaan 
en hoe het 

team het verblijf in Ruurlo heeft ervaren.

De topscorer vertelt
Dávid over de voetbalcarrières van 
zijntoenmalige ploeggenoten. 
“Ik herinner me dat we met een smalle 
selectie van slechts zestien spelers naar 
het toernooi zijn afgereisd. Van deze 
zestien spelers hebben elf spelers na 
hun periode in de jeugd bij een club een 
profcontract getekend en vier van hen 
zijn op dit moment nog als profvoetballer 
actief. De meest aansprekende van hen is 
ongetwijfeld Adam Vass, die op dit moment 
bij MTK Budapest speelt en voordien voor 
Stoke City in Engeland, Brescia Calcio 
(Italië), het Roemeense CFR Cluj en in België 
bij KV Oostende binnen de lijnen kwam. 
Ook speelde hij elf wedstrijden voor 
het Hongaarse nationale 
elftal. Overigens 

Ferencváros O19 KST team 2004
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vertrok Vass vrijwel onmiddellijk na zijn 
deelname aan het KST naar Stoke City om 
daar eerst twee seizoenen voor het U18 team 
uit te komen.” Van de overige spelers, vervolgt 
David, “zijn Viktor Bölcsföldi, Zsolt Szalkai, 
Norbert Zsivoczky, Lazlo Brettschneider, 
Adam Holczer, de tweeling Jozsef en 
Sandor Nagy, en ik hun profloopbaan bij 
Ferencváros gestart, waarvan de eerste vier 
inmiddels met betaald voetbal zijn gestopt. 
Keeper Adam Holczer staat vanaf januari, 
na een omzwerving langs zeven Hongaarse 
clubs, weer bij Ferencváros onder de lat. De 
broertjes Nagy spelen op dit moment voor 
respectievelijk ETO Györ en Céglédi VSE en 
ook zij hebben, net als ik, uitsluitend bij clubs 
in eigen land gespeeld. Zelf ben ik inmiddels 
als trainer actief bij Monor SE uit Monor een 
plaats ten zuidoosten van Budapest. Monor 
SE, uitkomend op het derde niveau in ons 
land, was mijn vijfde club als speler en ik ben 
daar ook mijn trainersloopbaan gestart.”
Naast Adam Vass, die in Engeland, Italië, 
Roemenië en België heeft gespeeld, zijn 
ook Viktor Bölcsföldi en Gabor Kovacs een 
buitenlands avontuur 

aangegaan. Viktor speelde in Roemenië bij 
Liberty Salonta en Gabor in Zwitserland voor 
FC Winterthur en FC Kreuzlingen.
Op de vraag wat er gebeurt is met de vijf 
spelers die geen profloopbaan hebben weten 
op te bouwen meldt Dávid dat deze, Balazs 
Dezsi, Tamas Mitasz, Daniel Fejös, Christofer 
Pecsi, en Gabor Szöllösi, allen gestopt zijn 
met voetballen na hun periode in de jeugd 
van Ferencvaros.

Kun je ook nog iets melden over jullie 
toenmalige trainer?
Dávid: “Ja dat was Zoran Kuntić. Hij is op 
dit moment trainer van een club in de 
Hongaarse tweede liga, SZEOL SC. Een 
jaar nadat hij met ons in Ruurlo was is 
hij hoofdcoach geworden bij Diósgyőri 
VTK. Daarna heeft hij bij een aantal andere 
Hongaarse clubs gewerkt, waaronder 
Ferencvaros en was hij werkzaam in Servië 
en in Bosnië-Herzegovina. Kuntić is een 
Serviër van Kroatische origine en was een 
zeer verdienstelijke spits. Hij speelde in 
Servië voor Spartak Subotica en Vojvodina 

Novi Sad. Daarna kwam hij, na een jaartje in 
Zuid Korea gespeeld te 

hebben, naar Hongarije waar hij uitkwam 
voor Kecskeméti, Videoton, Ferencváros en 
Vasas. Tussendoor speelde Kuntić ook nog 
een jaarje bij AEL Larnaca op Cyprus. Een 
goede trainer”, besluit Dávid, “waar we best 
veel van hebben geleerd.”

Heb je nog contact met spelers uit het 
team waarmee je in Ruurlo was?
Dávid: “Met een aantal van hen heb ik 
inderdaad nog steeds contact. Het is niet 
dat we elkaar met grote regelmaat treffen 
maar een paar keer per jaar zoeken we 
elkaar toch nog steeds op. Meestal ter 
gelegenheid van een wedstrijd of een andere 
voetbalgebeurtenis.”

Wat herinner je je nog van je deelname 
aan het KST en je verblijf in Ruurlo?
Dávid: “Mij staat bij dat het een zeer goed 
georganiseerd toernooi was met als klap op 
de vuurpijl een geweldig slotfeest. Dit feest 
zal ik niet snel vergeten. Daarnaast vond ik 
het geweldig om niet in een hotel te hoeven 
slapen, maar bij een gastgezin. Hierdoor heb 
ik kennis kunnen nemen van het dagelijkse 
leven in een ander land. Vorig jaar heb ik 
overigens na twaalf jaar via Facebook weer 
contact gehad met mijn gastgezin. Ik bewaar 

goede herinneringen aan Astrid en Herco 
(red: Runneboom) en   hun 

gezin.”

In 2004 waren wij voor de 3e keer gastgezin. Eerder hadden we spelers van Aberdeen 
en Arminia Bielefeld en nu mochten we een Hongaar verwelkomen. Vrijdagavond kwam  
Ferencvaros aan en men vertelde ons dat enkele spelers op zaterdag zouden aankomen. Ook 
onze gast, David Horvath, was een speler die op zaterdag aankwam vanwege een examen. 
Die vrijdagavond was er overigens meteen een groepsactiviteit. Een gastgezin had de be-

van Ferencvaros kon mee en de resterende kaarten werden verdeeld onder de gastgezin-
nen. Wie de tegenstander was weten we niet meer, maar De Graafschap won. Zaterdagmor-
gen konden we David ophalen op het sportcomplex. In het begin verliep de communicatie 
moeizaam. Behalve Hongaars sprak David alleen een beetje Italiaans. Beide talen waren wij 
niet machtig dus het communiceren ging alleen met gebaren, wijzen, simpele woordjes enz. 
De dagen daarna ging het beter omdat we elkaar beter leerden kennen en de schroom van 
ons af konden werpen. Het Pinksterweer was fantastisch, elke dag volop zon met tempera-
turen boven de 25gr. De gezelligheid onder de gastgezinnen was groot met als hoogtepunt 
de barbecue. Deze werd gehouden bij de familie Olthuis. Na de bbq kregen de Hongaren les 
in “paaltjes voetbal’’. Met blokken openhaardhout en een plastic bal werd de avond sportief 
ingevuld. Het toernooi verliep voor David voorspoedig, hij werd topscorer met 7 goals. Sinds 
enige tijd hebben we weer contact met David. Tegenwoordig gaat dat via Facebook en Mes-
senger. Zo hebben we overigens nog contact met meerdere voetballers die wij tijdens het 
KST in ons gezin hebben gehad.    Reactie van fam. Runneboom.

schikking over kaarten voor een nacompetitiewedstrijd van De Graafschap. Het hele team 
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Ilse Wolsink Martin Konijnenberg

Serene rust in hoek van de kantine 
Elk toernooi heeft een wedstrijdsecretariaat van waaruit het sportieve 
gedeelte van een toernooi in banen wordt geleid. Een wedstrijdsecretariaat 
is dé graadmeter voor het organisatorische niveau van een toernooi. Loop je 
binnen en je proeft een hectische sfeer dan zijn de zaken niet of onvoldoende 
op orde. Het KST- wedstrijdsecretariaat straalt al sinds jaren een enorme rust 
uit. Een rust die vooral de begeleiding van de deelnemende teams opvalt en 
aanspreekt en de toernooiorganisatie, uiteraard, goed doet. De laatste jaren 
wordt het secretariaat bemenst door Ilse Wolsink en Martin Konijnenberg. Tijd 
voor een aantal vragen aan dit ‘rustige’ duo.

Hoe lang verzorg je al het wedstrijd- 
secretariaat? 
Ilse: “Ik hou nooit zo goed de tel 
bij. Maar volgens mij heb ik zes jaar 
geleden het stokje van Elly Rijkenbarg 
overgenomen.”
Martin: “Dit wordt mijn vierde 
KST op het wedstrijdsecretariaat. 
Daarvoor zat ik in de commissie 
die de beste speler/keeper van het 
toernooi beoordeelde.”

Hoe ben je met het KST in aanraking 
gekomen?
Ilse: “Vroeger waren mijn ouders al 
gastgezin. Dus het KST was bij mij 
al van jongs af aan bekend. Daarna 
heb ik vaak kantinedienst gedraaid 
en zelfs nog aantal jaren gastgezin 
geweest. En, tja die voetballers 
waren natuurlijk vroeger ook erg 
interessant!”
Martin: “Vanuit mijn toenmalige 
functie als trainer van het elftal onder 
negentien jaar.”

Wat vind je (zo) leuk aan het 
toernooi?
Ilse: “De betrokkenheid van een 
ieder bij het toernooi. Het leeft in 
zo’n beetje heel het dorp.”
Martin: “De betrokkenheid van alle 
vrijwilligers en gastouders bij het 
toernooi en de contacten die eruit 
ontstaan.”

Wat is het leukste, gekste, grappigste 
dat je hebt meegemaakt tijdens het 
KST?
Ilse: “Ieder jaar maak je weer van 

alles mee. Maar wat ik vooral erg 
mooi vind is dat de gastgezinnen de 
voetballers zo opnemen dat het bijna 
hun eigen kinderen zijn.”
Martin: “De streaker die aandacht 
tekort kwam.”

Ben je buiten het KST verder nog 
actief binnen VV Ruurlo of een 
andere club?
Ilse: “Ik ben vorig jaar juli verhuisd 
naar Haaksbergen maar ik sta 
nog steeds op de reservelijst voor 
kantinedienst. In Haaksbergen ben 
ik nog op zoek waar ik mijn steentje 
kan bijdragen.”
Martin: “Ik ben verder actief in 
enkele functies bij de Graafschap: 
onder andere als teammanager van 
het jeugdteam onder negentien jaar.”

Kun je een omschrijving geven van 
het takenpakket?
Ilse: “Martin en ik zijn tijdens het 
toernooi aanspreekpunt voor alles 
en nog wat. Wij houden alle standen 

bij en houden bij wie er rode en gele 
kaarten krijgen. Werken verder de 
website bij en tussendoor moet er 
ook nog omgeroepen worden.”
Martin: “Samen met Ilse probeer ik 
alle administratieve taken rondom 
de wedstrijden vast te leggen: 
uitslagen/standen verwerken, gele/
rode kaarten bijhouden, contacten 
met scouts en de website bijhouden.”

Wat is je algemene indruk van de 
organisatie?
Ilse: “De organisatie staat als een 
huis. Gedurende het toernooi straalt 
alles rust uit. Natuurlijk worden 
er achter de schermen wel eens 
brandjes geblust. Maar daar merken 
de toeschouwers weinig van.”
Martin: “De organisatie staat er 
in de basis goed. Er wordt elk jaar 
geprobeerd het te verbeteren door 
zaken goed te evalueren. Als basis 
ligt er een goed draaiboek.”
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RUURLOSE 
TALENTEN VLIEGEN UIT
Sedert een geruim aantal jaren werkt VV Ruurlo hard aan de optimalisering van de 
organisatie van haar jeugdopleiding. De resultaten van deze noeste arbeid worden meer 
en meer zichtbaar. Diverse Ruurlose jeugdteams kunnen zich inmiddels meten met hun 
leeftijdsgenoten van de grote(re) clubs uit de regio en soms daarbuiten en ook de profclubs 
weten op zaterdag de weg naar sportpark ’t Rikkelder inmiddels te vinden. Zo heeft De 
Graafschap Brett Verheijen en Fèrran Mombarg aan de jeugdopleiding toegevoegd en 
heeft FC Twente Christiaan Scholten en Thijs Essink “ingelijfd”. Hierna vertellen deze vier 
Ruurlose talenten over hun ervaringen.

Bij welke club speel je en kun je 
kort uitleggen hoe je daar terecht 
bent gekomen?
Thijs: “Vanaf het volgende seizoen 
speel ik voor FC Twente O11. Twente 
heeft mij gescout tijdens een 
wedstrijd in Ruurlo. Daarna zijn ze 
mij blijven volgen en ik train vanaf 
mijn 7e mee bij Twente.”
Fèrran: “Ik speel nu voor het vijfde 
seizoen bij De Graafschap. Als eerste 
jaar ‘s E-speler bij Ruurlo mocht ik 
samen met een groep spelers uit de 
regio in Ruurlo een aantal trainingen 
meedoen die waren georganiseerd 
door De Graafschap, onder leiding 
van Wim van Zeist.”
Christiaan: “Bij FC Twente. Bij 
wedstrijden van Ruurlo E1 kwamen 
wel eens scouts kijken. En een scout 
van Twente vroeg of ik een keer 
wilde proeftrainen. Daarna heb ik 
één seizoen bij Twente meegetraind 
met voetballers uit de regio en 
voetbalde ik bij Ruurlo E1. Sinds dit 
seizoen voetbal ik bij FC Twente O11.”
Brett: “Ik speel nu bij De Graafschap 
O12. Ik ben meerdere malen gescout 

en toen moest ik meerdere keren 
meedoen aan talenten-trainingen. 
Ik ben uiteindelijk gevraagd om daar 
te komen voetballen.”

Op welke positie speel je (het liefst) 
en wat vind je zo leuk aan die 
positie? 
Thijs: “Het liefst in de voorhoede, 
links- of rechtsbuiten. Kun je lekker 
veel acties maken,  op snelheid je 
tegenstander voorbij en scoren of 
een assist geven.”
Fèrran: “Vanaf de O11 ben ik 
linksback gaan spelen en soms ook 
links op het middenveld. Ik geef nu 
nog de voorkeur aan de linksback 
positie omdat ik daar het meest 
gespeeld heb en mij op die positie 
nog het meest op mijn gemak voel. 
Volgend seizoen ga ik naar de O16 
en dan zie ik wel op welke positie ik 
moet spelen maar ik verwacht dat 
dit wel weer linksback of links op 
het middenveld zal zijn.”
Christiaan: “Achterin. Het liefst 
kom ik van hieruit op en speel dan 
iemand in of geef een diepe bal.”

Brett: “Mid mid, omdat ik dan het 
aanspeelpunt ben. Dan kom ik vaak 
aan de bal. Ik vind het leuk om 
passes te geven.”

Wat vind je er leuk aan om bij een 
BVO te spelen? 
Thijs: “Er spelen heel veel goede 
spelers en er wordt veel op snelheid 
en techniek getraind. En ik krijg zo 
de kans om prof te worden.”
Fèrran: “Bij een BVO train je 
wekelijks vier keer onder leiding van 
twee of drie trainers/begeleiders. 
Wedstrijden speel je door het hele 
land en soms in stadions. Ook heb 
ik tegen grote clubs als Anderlecht, 
PSV, Torino, Napoli, Watford en 
Spartak Moskou kunnen spelen. 
Ik heb wedstrijden in Duitsland, 
Engeland en Italië gespeeld. De 
meeste jongens uit mijn team zitten 
ook op het Rietveld Lyceum in 
Doetinchem (topsportschool). Wij 
zien elkaar vrijwel dagelijks, zowel 
op school als op de trainingen.”
Christiaan: “Goede begeleiding 
die je helpt om beter te worden en je 

  Thijs Essink in  
  actie voor VVRuurlo.20
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De Graafschap
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FC Twente

Thijs Essink  
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medespelers zijn allemaal van hetzelfde niveau.”
Brett: “Het is een hoog niveau, je speelt tegen de beste spelers van 
Nederland, bijvoorbeeld tegen Ajax, Feijenoord en PSV.”

Kun je aangeven wat het grootste verschil met Ruurlo is? 
Thijs: “Er wordt vaker getraind, maar ook speel je tegen mooie 
tegenstanders zoals Ajax, Feijenoord en PSV. Je moet wel altijd 100% 
je best doen want je hebt een aantal keren per jaar een gesprek hoe 
je het doet en wat er goed gaat en waar je nog aan moet werken. Ook 
kun je dus bij FC Twente afvallen, wat niet zo leuk is, en bij Ruurlo 
niet.”
Fèrran: “Zoals ik al zei, bij De Graafschap train ik vier keer in de 
week en soms is er ‘s avonds nog een midweekse oefenwedstrijd. 
Tijdens de trainingen heb je geen tijd om uit te rusten, naast trainen 
met de bal, spelen van onderlinge wedstrijdjes wordt er ook aan 
krachttraining, loopoefeningen en stabiliteitsoefeningen gedaan. 
Ook hebben wij regelmatig workshops over voeding, presteren, 
omgaan met media. Als ik op de zaterdag een uitwedstrijd speel ben 
ik meestal een hele dag weg.”
Christiaan: “De handelingssnelheid aan de bal.”

Brett: “Ik heb meerdere trainingen per week (ma, di, do en vr). De 
trainingen zijn specifieker, gericht op alles met de bal.”

Waarin ben je verbeterd en wat kan er beter om van jou een 
profvoetballer te maken?
Thijs: “Ik ben beter geworden in de duels, heb meer rust aan de bal 
en mijn acties en techniek zijn verbeterd. Ik moet de bal nog meer 
opeisen en wat brutaler worden.”
Fèrran: “Mijn handelingssnelheid en ik ben sneller en sterker 
geworden. Verder ben ik tweebenig, maar ik vind dat mijn rechterbeen 
nog sterker moet worden. Tijdens de wedstrijden en de trainingen 
moet de eerste balaanname direct goed zijn en heb je meestal geen 
tijd om dit te corrigeren omdat je dan direct al een tegenstander in je 
nek hebt.”
Christiaan: “Nog sneller schakelen en leren beter tweebenig te 
worden.”
Brett: “Ik ben beter geworden in de voetbalhandelingen en sterker in 
de duels. Ik wil mijn linkerbeen verbeteren.”

Van welke topvoetballer ben jij de grootste fan?
Thijs: “Lionel Messi”
Fèrran: “Jetro Willems omdat hij altijd zoveel rust uitstraalt in het veld.”
Christiaan: “Cristiano Ronaldo.”
Brett: “Neymar.”

Voor welke topclub zou je later het liefst willen spelen?
Thijs: “Voor FC Twente spelen en mijn droom is om voor Barca te spelen.”
Fèrran: “Juventus.”
Christiaan: “Real Madrid”
Brett: “FC Barcelona.”

 De Ruurlose talenten   
 op een rij. 

Wie wordt winnaar van het Karel Stegeman Toernooi 2017?
Thijs: “Halmstad omdat wij gastgezin zijn van twee spelers.”

Fèrran: “Sparta Rotterdam.”
Christiaan: “KV Mechelen.”

Brett: “FC Slovácko.”
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Liefdesleven begint 
op het KST

Elk jaar tijdens het Pinksterweekend wemelt het van horden tieners in 
Ruurlo. Je ziet grote  concentraties ervan in het dorp, maar vooral op de 
voetbalvelden. Het jaarlijkse KST brengt veel jongens uit verre oorden 
naar Ruurlo en dat vinden meisjes van dezelfde leeftijden vaak reuze 
interessant. Het spreekt voor zich dat dit gegeven tot leuke, meestal 
kortstondige, ontmoetingen kan leiden, maar in een sporadisch geval nemen 
deze ontmoetingen een onverwachte lange(re) wending. Zo ontmoette 
in 1986 een 17-jarige speler van het Duitse Duisburger SV 1900, Thomas 
Knüfermann, de één jaar jongere Ruurlose Andrea Brangert. Thomas en 
Andrea zijn inmiddels getrouwd en vormen nog steeds een paar. Reden 
voor ons hen op te zoeken om hen volgende vragen te stellen.
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Hoe, waar en op welke manier 
hebben jullie elkaar in 1986 in 
Ruurlo ontmoet?
Andrea: “We hebben ons op 17 Mei 
1986 in Borculo in Bacara leren 
kennen. Thomas was bij de familie 
Ruesink ondergebracht en ik was 
bevriend  met René Ruesink. ‘s 
Avonds in Bacara heeft René mij aan 
Thomas voorgesteld.
De volgende dag ben ik met mijn zus 
en vriendinnen naar het voetbalveld 
gegaan. Daar heb ik de vader van 
Thomas leren kennen, die begeleide 
hem bijna overal naar toe. We 
hebben adressen uitgewisseld en 
afgesproken dat Thomas over drie 
weken een weekend zou komen.”

Het is dus duidelijk niet bij een 
enkele ontmoeting gebleven, hoe 
hebben “zaken” zich vervolgens 
ontwikkeld?
Andrea: “We zagen elkaar alleen 
in het weekend en in de vakanties. 
Thomas moest elke zondag 
voetballen en 3-4 keer in de week 
trainen. Bij Rot-Weiss Oberhausen 
gingen ze zaterdagochtend in 

trainingskamp en zondag na de 
wedstrijd weer naar huis. Alles 
draaide om voetbal en daar hoort 
strakke discipline bij. Ik ging vaak 
mee en dan zondagavond weer 
naar Ruurlo. Thomas moest nog in 
militaire dienst en was in Emmerich 
gestationeerd. Als hij geen training 
had kwam hij altijd naar Ruurlo.”

Andrea, jij ben op enig moment 
naar Duitsland vertrokken. Was 
dit een moeilijke beslissing en hoe 
bevalt het je daar?”
Andrea: “In 1991 ben ik naar 
Duisburg verhuisd. Wat een verschil 
met Nederland. De beslissing vond 
ik niet moeilijk, wel spannend, een 
ander land, andere mentaliteit. De 
mensen gaan in Duitsland anders 
met elkaar om. Nederland is 
gemoedelijker en gezelliger, vind 
ik. Daar moest ik erg aan wennen. 
Bijna geen kleurlingen zoals in 
Nederland toentertijd. We zijn in 
1998 in Ruurlo getrouwd. Het was 
voor mij belangrijk dat dit in Ruurlo 
plaatsvond.”

Thomas, jij bent na het KST blijven 
voetballen. Wat heb je verder 
zoal op het gebied van voetballen 
gedaan?
Thomas: “In de jeugd ben ik bij 
MSV Duisburg begonnen en daarna 
ben ik naar Duisburger SV 1900, 
de club waarmee ik in Ruurlo 
speelde , gegaan. Bij de senioren 
heb ik eerst voor VfB Homberg 
gespeeld en daarna voor Rot-Weiss 
Oberhausen. Vervolgens ben ik via 
SV 19 Straelen naar SV Hilden-Nord 
gegaan. In Hilden was ik tot voor 
twee jaar speler/trainer. Ik speel 
nog geregeld voor oud-MSV en 
momenteel nog in het eerste van 
Hilden, in de Kreisliga.”

Hebben jullie nog contacten in of 
met Ruurlo of Ruurloërs en waar 
bestaan deze uit? 
Andrea: “Mijn moeder woont nog in 
Ruurlo, die bezoeken we natuurlijk 
regelmatig en René Ruesink, haar 
buurman.”
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Wetenswaardigheden over Ruurlo

Ruurlo is een dorp in de Gelderse Achterhoek in de gemeente Berkelland. Het dorp (en de zelfstandi-
ge gemeente) Ruurlo werd per 1 januari 2005 samengevoegd met de gemeenten Borculo, Eibergen 
en Neede tot de nieuwe gemeente Berkelland. 

De gemeente Berkelland is met 44.231 inwoners de op één na grootste in de Achterhoek. Met een 
oppervlakte van 284,71 vierkante kilometer behoort Berkelland tot de tien grootste plattelands-
gemeenten van Nederland. Ruurlo ligt aan de in 1878 geopende spoorlijn Zutphen-Winterswijk en 
heeft een eigen station. De doorgaande weg tussen Zutphen en Winterswijk loopt langs Ruurlo en 
de aftakking richting Lochem loopt door de kern van de plaats. Aan het eind van de twintigste eeuw 
is er een rondweg om het dorp aangelegd die het verkeer in de kern verlichtte. Grotere plaatsen op 
enige afstand zijn Doetinchem, Zutphen, Lochem en Winterswijk.

Toerisme
Rond Ruurlo liggen de buurtschappen 
Het Broek, Brinkmanshoek, De Bruil, De 
Haar, De Heurne, De Brouwershoek,‘t 
Gotinkveld en Veldhoek. In het dorp 
is enige industrie (Bronckhorst High 
Tech en Mevo), de omgeving kent veel 
landbouw- en veeteeltbedrijven. Het 
toerisme is een andere bestaanspijler, het 
dorp is aantrekkelijk door de ligging in 
het Achterhoekse coulisselandschap en 
de aanwezigheid van historisch erfgoed. 

Verenigingsleven 
De plaats kent een goed ontwikkeld 
verenigingsleven met onder andere 
een voetbalclub (VV Ruurlo), een 
muziekvereniging (Sophia’s Lust) diverse 
culturele verenigingen (toneel, zang 
en kunst) en heeft een van de grootste 
Oranjeverenigingen in Nederland (3300 
leden).

Roderlo
De naam Ruurlo is wellicht afgeleid van 
Roderlo, opgebouwd uit -rode- (gerooid 
bos) en -lo- (open parkbos). Lange tijd 
bestond Ruurlo uit enkele huizen op 
een niet-strategische open plek in een 

uitgestrekt bos- en moerasgebied. 
Kasteel Huize Ruurlo wordt al in 1326 
genoemd en is vanaf de vijftiende eeuw 
in handen van de Nederlandse adellijke 
familie Van Heeckeren van Kell. Willem 
van Heeckeren van Kell, adviseur van 
Koning Willem III en minister van 
Buitenlandse Zaken, werd in Ruurlo 
geboren. De Dorpskerk in het centrum 
van Ruurlo stamt net als het kasteel uit de 
veertiende eeuw. Veel maatschappelijke 
voorzieningen in Ruurlo zijn 
oorspronkelijk met medewerking van 
de kasteelheer tot stand gekomen, van 
molen tot doolhof en van medische zorg 
tot onderwijs.

Kasteel Huize Ruurlo 
Kasteel Huize Ruurlo werd tot de fusie 
met de andere gemeenten van Berkelland 
gebruikt als gemeentehuis, na een 
restauratie in het begin van de jaren 
tachtig van de vorige eeuw. Vlak voor de 
restauratie was het kasteel de locatie voor 
de televisieserie ‘De Zevensprong’ naar 
het boek van Tonke Dragt en kent een 
Jonker Joost wandelpad en -fietsroute 
vernoemd naar ‘Jonker Joost van 
Heeckeren tot Kell (1546-1619). Het kasteel 

is een veel gebruikte trouwlocatie. In 2003 
is naast het kasteel de Orangerie uit 1879 
herbouwd die dienstdoet als brasserie. 
Eind 2012 werd het kasteel verkocht aan 
entrepreneur Hans Melchers uit Vorden. 
Deze nieuwe eigenaar opent dit jaar op 23 
juni een museum voor realistische kunst, 
MORE, dat naar verwachting zo’n 50.000 
bezoekers per jaar zal gaan trekken.

Actief
Ruurlo is een actief dorp met veel 
plekken waar men actief bezig kan zijn 
in en met bijvoorbeeld het klimbos, 
in de zomerdagen in een schitterend 
recreatiezwembad (De Meene) of in het 
grootste heggendoolhof van Europa 
en op fietsers en wandelaars liggen 
kilom. eters fiets- en wandelroutes te 
wachten. Daarnaast kent het dorp een 
aantal bezienswaardigheden zoals de 
molen ‘Agneta’ uit 1851 en de Cactus Oase 
met onder ander 2500 verschillende 
cactussen. Ook trekt het jaarlijkse 
muziek- theater- en spektakelfestival 
Reurpop begin juni duizenden bezoekers. 
Dit jaar viert het festival van vrijdag 9 tot 
en met zondag 11 juni haar tiende editie 
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Zaterdag 3 juni 2017

09.00 uur:  Briefing coaches deelnemende teams in hotel “Avenarius”

10:00 uur:  Ontvangst begeleiders en aanvoerder deelnemende clubs   
  door gemeentebestuur in “De Boerangerie” van ‘De Heikamp”

11:45 uur: Aanvang programma openingsceremonie KST 2017 op sport  
  complex, met:
  Voorstellen deelnemende teams / vlaggenparade
  Officiële opening van het toernooi door burgemeester 
  Joost van Oostrum 

12.20 uur:  Demonstratietraining pupillen door hoofdtrainer VV Ruurlo,   
  Wouter Schouten

13.00 uur:  Aanvang eerste groepswedstrijden

18.30 uur:  Einde van de wedstrijden op eerste wedstrijddag

Programma KST 2017 
Vrijdag 2 juni 2017

14.00 - 22.00 uur:  Ontvangst deelnemende teams in clublokaal

Zondag 4 juni 2017

10.30 uur:  Aanvang groepswedstrijden dag 2

12.00 uur Sven voor ogen FiFA 17 toernooi

17.45 uur:  Einde van de wedstrijden op tweede wedstrijddag

20.30 uur:  Meeting officials/leiders deelnemende teams, bestuur   
  en medewerkers met partners in clublokaal

Maandag 5 juni 2017

10.00 uur:  Aanvang wedstrijden dag 3

16.00 uur:  Finale KST 2017

17.30 uur:  Slotceremonie KST 2017 met prijsuitreiking

18.00 uur:  Gezellig samenzijn in en voor clublokaal m.m.v. “DJ MAX”
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 DYNAMO KIEVDroomvoetbal
Op 2 mei 1986 versloeg Dynamo Kiev het Spaanse Atlético Madrid met 3-0 in 
de finale van de Europacup II. Het team uit de toenmalige Sovjet-Unie deed 
dit, onder aanvoering van hun superster Oleh Blochin, op zo’n dominerende 
en technisch/tactisch perfect uitgevoerde manier dat het de complete 
voetbalwereld beroerde. Architect van het team was trainer/coach Valeri 
Lobanovsky. Kenmerkend voor Lobanovsky was dat bij hem niet het individu, 
maar het collectief centraal stond. Hij benaderde voetbal wetenschappelijk. Zijn 
spelers werden continu aan tests en analyses onderworpen. Ook stond hij nogal 
bekend om zijn autoritaire houding naar zijn spelers. Die aanpak werkte wel, want 
met Dynamo Kiev heeft hij dertien kampioenschappen, tien bekers, twee keer 
de Europacup II en één Europese Supercup weten te winnen. In 1988 bereikte 
hij met het Sovjet-Russisch voetbalelftal de finale van het EK, die verloren werd 
van het Nederlands elftal.

Dynamo Kiev zet KST op de kaart
UIT HET KST ARCHIEF

Europacupfinale inspireert organisa-
satiecommissie
Terug naar de finale van de 
Europacup II. Dynamo maakte 
dermate veel indruk op de 
organisatoren van het KST dat zij het, 
in principe “idiote”, plan opvatten 
het jeugdteam van deze Sovjet 
grootmacht naar Ruurlo te halen. 
Ondanks de wetenschap dat in die 
tijd nog nooit een jeugdteam uit de 
Sovjet-Unie een wedstrijd of een 
toernooi in het Westen, dus buiten 
de grenzen van de Sovjet-Unie en 
het Warschaupact, had gespeeld 
werd Dynamo per aangetekende 
brief uitgenodigd voor het KST 1987. 
Vervolgens werd deze procedure, 
telkens zonder resultaat, herhaald 
voor de toernooien van 1988, 1989 en 
1990. 
Dit alles vond plaats in de tijd dat de 
toenmalige  president van de Sovjet-
Unie, Michail Gorbatsjov, hoopte 

de vastlopende Sovjet-Unie weer 
op gang te kunnen krijgen door 
glasnost (openheid) en perestrojka 
(staatkundige en economische 
hervormingen). 
Voor de KST-organisatie aanleiding 
om de voetbalbond in Moskou in 
1990 per telegram te vragen waarom 
er überhaupt niet werd gereageerd 
op hun uitnodigingen, waarbij in 
het telegram nog eens verwezen 
werd naar glasnost en perestrojka. 
Compleet onverwacht werd hier 
door de bond op gereageerd met 
een telegram, waarin ze hun excuses 
aanboden voor de gang van zaken 
en beloofden, waar mogelijk, in de 
toekomst aan het KST te denken. In 
de veronderstelling dat het hier om 
een reactie uit beleefdheid handelde 
en dat we ons hier vooral verder 
niets bij voor moesten stellen zijn we 
verder gegaan met de organisatie 
van het KST 1990.

Donderslag bij heldere hemel
Het schetste dan ook onze 
allergrootste verbazing dat er 
op enig moment een telefoontje 
kwam van Avdey Pinaloff, 
perschef van Dynamo Kiev, met 
de vraag of er nog een plaats vrij 
was voor Dynamo. Die vrije plaats 
was er in feite niet, want het 
deelnemersveld voor 1990 was 
net de week ervoor rondgemaakt. 
Dit uiteraard niet aan Pinaloff 
gemeld, maar aangegeven zeer 
geïnteresseerd te zijn en hem 
gevraagd of we de volgende dag 
konden terugbellen. Dit laatste 
kon, maar had wel meer voeten 
in aarde dan verwacht. Vanuit 
Nederland was het namelijk niet 
mogelijk rechtstreeks naar Kiev 
te bellen. We moesten daarom 
de volgende dag stipt om 13.00 
uur naar een persbureau in 
Bratislava bellen en zouden vanuit 
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Lobanovsky Blochin Kosovsky

daar worden doorverbonden met 
Dynamo. Nog diezelfde avond werd 
door de organisatiecommissie een 
spoedberaad belegd, met als inzet 
Dynamo Kiev kost wat kost binnen te 
hengelen. Na enige discussie werd de 
vraag geopperd of we éénmalig van 12 
naar 14 deelnemende teams zouden 
kunnen gaan. De consequenties 
hiervan waren o.a. dat er naast 
Dynamo nog een ploeg moest worden 
vastgelegd, maar vooral dat we voor 
twee teams extra onderdak zouden 
moeten vinden. Met één telefoontje 
naar DSC Wanne-Eickel was de 
dertiende deelnemer geregeld. Nu 
nog het onderdak. Maar eens pijlen bij 
een aantal toernooisympathisanten 
in het dorp. Dit gedaan hebbend, 
kwam er via deze sympathisanten 
spontaan een belrondje in Ruurlo op 
gang en binnen een paar uur waren 
er voldoende extra gastgezinnen voor 
twee teams. Het “dorp” had de impact 
van de deelname van deze grote naam 
voor het KST op waarde geschat en 
reageerde geweldig spontaan. De 
familie Taken nam zelfs het onderdak 
voor de volledige ploeg van Wanne-
Eickel voor hun rekening, als de 
Duitsers tenminste met luchtbedden 
en slaapzakken op zolder van hun 
schuur wilden bivakkeren. Daar 
dit geen probleem was voor onze 
oosterburen, konden we de volgende 
dag Dynamo Kiev laten weten dat ze 
welkom waren op de zesde editie van 
ons toernooi.

Moeizame communicatie
Vanwege de uiterst gecompliceerde 

manier waarop we het contact met 
Dynamo moesten onderhouden en 
warm houden, brak er vervolgens 
een communicatief en administratief 
uiterst intensieve periode aan. 
Alleen het regelen van visa heeft 
uren, zo niet dagen gekost. Deze 
enigszins wiebelige en hectische 
periode zorgde er voor dat we pas 
geloofden dat Dynamo echt zou 
deelnemen toen op het NS-station 
van Hengelo een grote rode sporttas 
met de letters CCCP uit de trein werd 
gegooid. Onze blijdschap sloeg echter 
al weer snel om in twijfel toen we 
constateerden dat Dynamo bij lange 
na niet compleet was. Ze misten acht 
personen en hun wedstrijdkleding. 
Hoewel de communicatie op het 
Hengelose perron ontzettend 
moeizaam verliep, begrepen we na 
enige tijd dat in Berlijn een aantal 
delegatieleden, na een onhandige 
overstapprocedure, in de trein naar 
Frankfurt waren terechtgekomen. Na 
het nodige bel- en dirigeerwerk die 
dag en avond kwamen de “verloren 
schapen” uiteindelijk toch nog in 
Ruurlo aan.

Voetbal van zeer hoog niveau
Dat ook de jeugd van de 
voetbalgrootmacht uit Kiev een leuk 
balletje kon trappen werd tijdens het 
toernooi al snel duidelijk. Dynamo 
won het toernooi met overmacht 
door o.a. in de finale het Poolse 
Lech Poznan te verslaan. Een jaar 
later keerde Dynamo terug om haar 
titel te verdedigen en met succes. 
Dit keer moest De Graafschap er 

in de finale aan geloven. Opnieuw 
een jaar later, in 1992, lieten de 
gedoodverfde favorieten zich in 
de halve finale verrassen door de 
latere toernooiwinnaar Östers IF uit 
Zweden en moest het na winst in de 
troostfinale op AZ genoegen nemen 
met een derde plaats. Inmiddels 
hadden toernooiorganisaties van 
andere internationale toernooien 
zich persoonlijk in Ruurlo op de 
hoogte gesteld van de kracht van het 
team van Dynamo en koos de club in 
1993 voor veel geld voor een toernooi 
in Duitsland.

KST is Dynamo dank verschuldigd
Door de komst van Dynamo Kiev naar 
Ruurlo heeft het KST in een korte 
periode van drie jaar een geweldige 
groei kunnen doormaken. De 
publieke belangstelling nam enorm 
toe en vanwege de deelname van de 
ploeg uit Kiev was het, schermend 
met de naam van Dynamo, aanzienlijk 
makkelijker om ook andere clubs van 
naam te overtuigen naar Ruurlo te 
komen. 
Veel spelers die met Dynamo aan 
het KST deelnamen hebben na 
hun jeugd successen geboekt als 
profvoetballer. Vijf van hen, Vasyl 
Kardash, Vitaliy Kosovskyi, Dmytro 
Mikhaylenko, Sergiy Mizin en Pavlo 
Shkapenko haalden bovendien vrij 
snel de nationale ploeg. In hun geval 
het nationale team van Oekraïne, 
daar Oekraïne zich in december 1991 
via een referendum onafhankelijk 
verklaarde en zich losmaakte van de 
Sovjet-Unie.  
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Frank van de Slot
Dit jaar is voor de Nederlandse Eredivisieclubs, naast de reguliere voetbalcom-
petitie een volledig nieuwe competitie gestart: de E-Divisie. In deze E-Divisie 
strijden eSporters van de 18 Eredivisieclubs virtueel om het kampioenschap in 
FIFA 17 Ultimate Team.  De E-Divisie is wereldwijd een van de eerste officiële 
eSports-competities voor FIFA-gamers. Via Twitch, YouTube en FOX Sports 
kunnen fans en liefhebbers de wedstrijden van hun favoriete club of gamer 
volgen.  Namens één van de aan het KST deelnemende clubs, Sparta Rotterdam, 
heeft Frank van de Slot, aan deze E-Divisie deelgenomen. In de wetenschap 
dat tijdens dit KST de open Achterhoekse kampioenschappen FIFA 17 worden 
gehouden, leek het ons gepast om Frank nader over zijn hobby te onderhouden. 
Dus we bestookten hem met een aantal vragen

PES of FIFA? Een inkoppertje natuurlijk, 

maar waar kunnen mensen je zoal van 

kennen? 

Frank: “Mensen kunnen mij kennen 

van de E-Divisie! Ik speel namens Sparta 

Rotterdam. Ook ben ik commentator, ben 

e-Sporter

ik te zien geweest bij verschillende televisie 

programma’s en ook van kranten.”

Wanneer ben je begonnen met het 

spelen van FIFA?

Frank: “Ik ben heel vroeg begonnen. 

Toen ik 11 was vond ik het al leuk. Ik 

begon met PES en in FIFA 2010 ging 

ik over naar FIFA. Dit is de eerste FIFA 

waar ik heel serieus mee bezig ben.”
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En dan na jaren oefenen wordt je 

opeens E-Divisie speler bij Sparta. Hoe 

ging dat in zijn werk?

Frank: “Het begon allemaal met een 

toernooi bij Sparta. De winnaar van 

het toernooi kreeg een prijs en werd 

uitgenodigd voor een gesprek met 

de directie. Ik won het toernooi en 

na 2 sollicitatierondes werd ik het 

uiteindelijk!”

Hoeveel uur per week speel je FIFA 

om “fit” te blijven? 

Frank: “Wekelijks minstens 15 uur. Je 

moet jezelf blijven ontwikkelen en 

uitdagen. Soms kots ik het spel echt 

uit maar daar moet je doorheen leren 

bijten. Het mentale aspect is heel 

belangrijk!”

eSports is de laatste jaren super 

populair geworden. Er lijkt geen 

eind te komen aan de groeiende 

interesse, sponsoremogelijkheden en 

professionele contracten. Hoe komt 

dit?

Frank: “Kinderen zijn tegenwoordig 

veel virtueler ingesteld. De 

toenemende groei komt door steeds 

mooiere technische snufjes en meer 

mogelijkheden. Als je de FIFA van nu 

vergelijkt met 5 jaar geleden is het 

echt een enorm verschil. Dat biedt 

alleen maar mogelijkheden voor de 

toekomst.”

Op dit moment sta jij als E-speler van 

Sparta 13e in de E-Divisie. Hoe kijk je 

terug op dit eerste seizoen?

Frank: “Het was een moeilijk seizoen, 

waarin ik erg moest wennen. Ik heb 

de laatste tijd veel goede resultaten 

neergezet. Online toernooien op mijn 

naam geschreven en ook met online 

competities laat ik het goed zien. Dit 

geeft vertrouwen voor  de toekomst. In 

het begin was ik een hele andere speler 

dan dat ik nu ben. Ik word met de week 

beter.”

Als je dé ultieme FIFA tip aan iemand 

mee mag geven, welke zou dat dan 

zijn?

Frank: “Leer goed te verdedigen. Wees 

geduldig en doe onverwachte dingen. 

Dat betekent veel nieuwe dingen 

uitproberen. Als je tegenstander je niet 

doorheeft dan ben je goed bezig en in 

het voordeel.”

In de 31e ronde werd Ajax kampioen 

van de eerste E-Divisie. Een terechte 

kampioen?

Frank: “Absoluut, maar volgend 

jaar gaat dat wel anders worden! 

Dan zijn we veel beter voorbereid.” 

Wat zijn je ambities voor volgend 
seizoen?
Frank: “Betrokken te blijven bij de 
E-Divisie! Als ik mee mag doen, Top-5!”

Nu zijn er in Nederland veel talentvolle 
FIFA spelers. Zijn er ook internationale 
spelers tegen wie jij graag een keer 
wilt spelen en waarom?
Frank: “Zeker veel spelers. Agge van 
Paris Saint Germain wil ik echt wel graag 
een keer verslaan. Die man heeft het heel 
erg goed voor elkaar en verdient er goed 
geld mee. Ik wil tegen de top laten zien 
wat ik kan en dat ik potentie heb!”

Mochten je FIFA-fans tijdens het KST 
of daarbuiten tips nodig hebben of 
vragen voor je hebben, op welke sociale 
platformen kunnen ze je volgen?
Frank: “Instagram: FrankvdSlot en/of 
Twitter: Slotta1888.”

Tot slot, wat verwacht je van je 
clubgenoten, Sparta O19, op het Karel 
Stegeman Toernooi? 
Frank: “Ik verwacht mooie dingen 
van deze enorm sterke en talentvolle 
groep. De tegenstanders zullen dat ook 
weten dus moeten de mannen extra 
gefocust zijn. Ze zijn denk ik één van 
de favorieten. Ik ga genieten van de 
wedstrijden die gaan komen en ze, als ik 
kan, aanmoedigen!” 



Vebego vitaliseert   
      werk en zorg



Jonge voetballers showen talent

in de Achterhoek 
Ieder jaar opnieuw staat de Achterhoek te boek als gastheer van veel Nederlandse en buitenlandse voetbaltalent-
en. Ze showen hun voetbalkwaliteiten op één van de zes internationale toernooien, die ieder jaar in de Achterhoek 
worden georganiseerd. De nationale en internationale topploegen komen met veel plezier naar het Oosten van Ned-
erland, omdat ze weten dat ze verzekerd zijn van een goed georganiseerd toernooi in combinatie met een sterk deel-
nemersveld. Daarnaast zijn de fraaie accommodaties en de traditionele Achterhoekse gastvrijheid een plus voor 
deze ploegen.  In Groenlo, Ruurlo, Terborg, Varsseveld, Zieuwent en Zutphen verschijnen meer dan 60 ploegen aan 
de start in vijf verschillende leeftijdscategorieën. Tussen medio mei en begin juni vinden vijf van deze toernooien 
plaats, terwijl het toernooi van FC Zutphen in augustus zal worden gehouden. Uiteindelijk dromen al deze spelers 
van een mooie carrière in het profvoetbal en hopen ze in de voetsporen te treden van spelers als Davy Klaassen 
(Ajax), Tony Vilhena (Feyenoord), Klaas Jan Huntelaar (Schalke 04), Wesley Sneijder (Galatasaray), Jasper Cilless-
en (Barcelona), Aleksandar Kolarov (Manchester City), Roman Pavlyuchenko (FC Ural) of Fabian Draxler (Paris St. 
Germain). Dit zevental is slechts een kleine greep uit een lange lijst van spelers die ooit hun kunsten vertoonden op 
de Achterhoekse voetbalvelden.

De aftrap van deze zes toernooien 

vindt plaats in Groenlo. Op vrijdag 19 

mei begint daar het internationaal 

Marveld toernooi, terwijl een week 

later in Terborg zal worden gespeeld. 

Daarna volgt het Pinksterweekend met 

de toernooien in Ruurlo en Zieuwent, 

terwijl Varsseveld in juni de rij sluit. Half 

augustus wordt het toernooiseizoen 

afgesloten door FC Zutphen, dat sinds 

vorig jaar op de kalender staat.

Groenlo

Het Internationaal Marveldtoernooi 

in Groenlo heeft dit jaar wederom een 

geweldig deelnemersveld. Clubs van 

topniveau komen naar Groenlo en 

zullen met hun verschillende speelstijlen 

en culturen het publiek vermaken. 

Nieuwe namen op de 28e editie zijn 

FC Kopenhagen en Red Bull Brasil, 

terwijl Arsenal en Borussia Dortmund 

terugkeren na een korte of langere 

afwezigheid. Ajax, Feyenoord, PSV en 

uiteraard s.v. Grol zijn de Nederlandse 

deelnemers, terwijl SL Benfica 

terugkeert om de titel te verdedigen. 

RSC Anderlecht, Real Madrid en Right 

to Dream Ghana completeren het sterke 

deelnemersveld, dat naar Sportpark Den 

Elshof in Groenlo komt.  

Varsseveld

Op 9, 10 en 11 juni vindt op de velden van 

Sportclub Varsseveld de 21e editie van 

het Ten Brinke Bouw Tournament plaats. 

AZ werd winnaar van de laatste twee 

edities van dit evenement voor spelers 

onder de 17 jaar en de Alkmaarders zullen 

zeker een poging wagen om deze bokaal 

definitief mee naar huis te nemen. Ze 

zullen echter veel concurrentie krijgen 

van Ajax, dat naast De Graafschap en 

het Regioteam voor de Nederlandse 

deelname zorgt. Zenit St. Petersburg 

zorgt voor de Oost-Europese inbreng, 

terwijl Right to Dream Ghana, Red Bull 

Brasil en Desportivo Brasil de exotische 

voetbalstijl zullen etaleren op sportpark 

Oberink in Varsseveld.

Terborg

Het oudste jeugdtoernooi in de 

Achterhoek vindt plaatst op de velden 

van de voetbalvereniging Terborg. 

Dit gerenommeerde toernooi voor 

spelers onder de 19 jaar lokt jaarlijks 

vele toeschouwers naar de Achterhoek, 

want de talenten van deze clubs staan 

op de drempel van een carrière in het 

betaalde voetbal en ze willen graag 

hun talent showen. Dit jaar verdedigen 

De Graafschap en AZ de Nederlandse 
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I  Ondernemen inspireert  I

De adviseurs van Flynth vindt u in Doetinchem aan de Koopmanslaan 6. 
Kijk voor meer informatie op www.flynth.nl/doetinchem, bel 088 - 236 87 00 
of mail naar doetinchem@flynth.nl

flynth Doetinchem.”
ontmoet u 

“waar u onderneemt 

06-10365923



kleuren. Uit Brazilië komen Atletico 

Mineiro en Flamengo naar Terborg, 

terwijl Ajax Cape Town (Zuid-Afrika) en 

Attram De Visser Soccer Academy (Ghana) 

voor de Afrikaanse inbreng zorgen. 

Manchester United en Club Brugge zijn 

de Europese vertegenwoordigers op 

sportpark de Paasberg.

Ruurlo

Het Karel Stegeman Toernooi wordt dit 

jaar tijdens het Pinksterweekend voor de 

33e keer georganiseerd. Het Nederlandse 

deelnemersveld bestaat uit VV Ruurlo, 

Willem II, Sparta Rotterdam, JVOZ 

Zeeland, een voetbalschool opgezet door 

de broers Dennis en Gérard de Nooijer, 

die samen met NAC Breda debuteren. 

Kalmar FF uit Zweden is een nieuwe 

buitenlandse naam net als de koploper 

van de Kroatische liga, NK Lokomotiva 

Zagreb. AS Trencin uit Slowakije keert 

terug na een korte afwezigheid. In totaal 

zijn er zeven buitenlandse teams actief 

op het Karel Stegeman Toernooi uit zes 

verschillende landen. Titelverdediger 

B.93 uit Denemarken is ook weer 

present, evenals Halmstads BK (Zweden), 

1.FC Slovácko (Tsjechië) en KV Mechelen 

(België). Allen zullen hun beste beentje 

voorzetten op sportpark ’t Rikkelder.

Zieuwent

Het Seesing Tournament in Zieuwent 

wordt traditioneel ook tijdens het 

Pinksterweekend georganiseerd. Benfica 

komt voor het eerst naar dit toernooi 

voor spelers onder 12 jaar. Zenit St. 

Petersburg is voor de tweede keer te gast 

in Zieuwent en zal trachten de achtste 

plek uit 2012 te overtreffen. Verder komt 

OSC Lille uit Frankrijk als nieuweling 

naar sportpark de Greune Weide in 

Zieuwent, waar RKZVC voor de vijftiende 

keer gastheer is van dit prachtige 

jeugdtoernooi. Bayer 04 Leverkusen 

en RSC Anderlecht completeren het 

buitenlandse deelnemerscontingent. 

De Nederlandse eer wordt verdedigd 

door de winnaar van 2016, Feyenoord. 

Verder zijn Ajax, PSV en AZ te gast op 

het Seesing Tournament en wordt de 

regionale eer verdedigd door de spelers 

van RKZVC aangevuld met enkele 

regionale voetbaltalenten.

Zutphen

Sinds vorig jaar is FC Zutphen gastheer 

van een internationaal voetbaltoernooi. 

Door het stoppen van Vorden als 

organisator van het internationale 

onder 13 toernooi kwam er een gat op 

de Achterhoekse toernooienkalender en 

FC Zutphen heeft die ruimte ingevuld. 

In augustus 2016 werd voor het eerst 

op sportpark ’t Meijerink gespeeld en 

Feyenoord was de eerste winnaar. Half 

augustus zal de tweede editie worden 

georganiseerd. Het deelnemersveld 

zal bestaan uit onder andere RSC 

Anderlecht, Bayer 04 Leverkusen AZ en 

Feyenoord. 

Overzicht van de zes 
Achterhoekse voetbaltoernooien:

Internationaal Marveldtoernooi-Groenlo
19-20-21 mei 2017

www.marveldtournament.com

•
Terborg Toernooi-Terborg

26-27-28 mei 2017
www.terborgtoernooi.nl

•
Karel Stegeman Toernooi-Ruurlo

3-4-5 juni 2017
www.karelstegemantoernooi.nl

•
Seesing Tournament-Zieuwent

3-4 juni 2017
www.seesingtournament.nl

•
Internationaal Ten Brinke Bouw Tournament

Varsseveld
9-10-11 juni 2017

www.toernooivarsseveld.nl

•
FC Zutphen U13 internationaal jeugdvoetbaltoernooi

18-19-20 augustus 2017
www.fczutphentoernooi.nl
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Grondstoffen komen uit de aarde
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beschikbare grondstoffen zo ver mogelijk gerecycled worden. Wilt u 

meer weten over onze afvalinzameling en recyclingsactivteiten? Bel 

ons of stuur een e-mail.
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De toernooiarts uitgelicht
Een toernooiarts, je hoopt hem in feite niet nodig te hebben, 
maar in een aantal gevallen ontkom je er niet aan. Spelers kunnen 
nu eenmaal dermate geblesseerd raken dat het noodzakelijk 
is om een arts te consulteren. De organisatie van het KST 
verkeert in de gelukkige omstandigheid dat zij in voorkomende 
gevallen een beroep kan doen op de Ruurlose sportarts Tom 
van Thiel. We wijden daarom in dit blad graag een artikel aan 
onze “toernooidokter”. Onderstaand stukken uit een artikel uit 
fckruisband.nl. Hierin staat beschreven wat voor vlees we elk 
toernooi in de kuip hebben.

Sportarts
Tom vanThiel 

Tom van Thiel studeerde af aan de RU 
Geneeskunde in 1978. Vanaf 1986 was 
van Thiel voor 2 jaar chef de clinique 
trauma in het OLVG in Amsterdam. 
Als staflid trauma werd hij in 1988 
gevraagd voor een trauma plek 
in het SKB in Winterswijk. Daar 
introduceerde hij de arthroscopische 
chirurgie en ontstond een hechte 
samenwerking met traumachirurg 
Pieter Vierhout, voormalig clubarts 
van FC Twente. 
In 1989 verrichtte van Thiel de 
eerste arthroscopische VKB (voorste 
kruisband) reconstructie in het SKB. 
Tot 1994 participeerde hij in het 
promotie onderzoek van collega Gekie 
Meins, de opvolger van Vierhout bij FC 
Twente. 

In 1994 bezocht hij de kliniek van 
Tom Rosenberg in Salt Lake City en 
stapte over op de autologe hamstring-
techniek. Als tweede in Nederland 
deed hij in 1994 de VKB-reconstructie 
m.b.v. hamstring techniek en de fixatie 
met de vermaarde Endo Button. 

De hamstring methode paste van 
Thiel ook toe in de jaren dat hij 
parttime praktijk hield in Kliniek Klein 
Rosendael en werd hij consulent van 
Vitesse. Enkele bekende voetballers 
waaronder John van de Brom, Nicky 
Hofs, Mammadou Zongo, Dejan 
Curovic, Matthew Amoah, John van 
Beukering, Mbamba en Philip Cocu zag 
hij op consult vanwege o.a. VKB letsel.

Vanaf 2000 verzorgt van Thiel het 
consulentschap van De Graafschap 
en trad hij toe tot het bestuur van het 
landelijke College van Clubartsen en 
Consulenten. 

In de jaren ‘90 en ‘00 volgden vele 
lezingen en posterpresentaties 
op gebied van sportletsels en 
sporttraumatologie in binnen-en 
buitenland. De focus lag hierbij op de 
hele zorg rondom de VKB reconstructie. 

De werkgroep arthroscopie en 
sporttraumatologie van de NVT 
ontwikkelde onder zijn voorzitterschap 
het Post Olympisch congres waarvan 
de eerste editie in 2004 na OS Athene. 
Tevens zette hij de kennismakingscursus 
arthroscopie op voor AIOS chirurgie/
orthopaedie. Deze cursus werd later 
als scopie cursus 1 geïntegreerd in het 
curriculum van de NVA (Nederlandse 
Vereniging van Arthroscopie). 
In 2005 bracht van Thiel een meerdaags 
bezoek aan het kadaverlab van Prof. 

Abate in de US. De fixatietechniek 
van de VKB werd bijgesteld. Een 
belangrijke verandering deed zich 
echter pas bij de introductie van de 
anatomische AM footprinttechniek 
voor. Inmiddels had van Thiel al meer 
dan 2000 VKB reconstructies met 
de hamstring techniek op zijn naam 
staan. Vanaf 2010 worden de VKB 
reconstructies uitgevoerd via de AM 
techniek met gebruik maken van de 
vertrouwde EB. 

Sinds 2012 is van Thiel bestuurslid 
van de Nederlandse vereniging van 
Arthroscopie.

Sinds september 2013 functioneert 
het nieuwe SportmedX: een integraal 
sportcentrum dat werkt op meerder 
locaties met sportartsen, ortopaeden, 
sportchirurgen en fysiotherapeuten. 
SportmedX, communiceert ook op 
Facebook en Twitter. SportmedX 
is het vervolg op het succesvolle 
sportspreekuur.

De passie van Tom van Thiel is 
nog steeds onverzadigbaar en zijn 
uitdaging is om de sporter optimaal 
bij te staan met adviezen: ”Bij 
SportmedX staat de sporter en zijn 
sporthervatting na een blessure 
centraal”.
Van Thiel is medisch coördinator van 
het centrum en gelooft in een netwerk 
met de formule van sportmedX in 
Noord-Oost Nederland. SportmedX is 
inmiddels erkend als gecertificeerd 
Sport Medisch Instituut en speerpunt 
van het SKB Winterswijk.
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Traditie in Achterhoekse gastvrijheid!

Dorpsstraat 2, 7261 AW Ruurlo | Tel +31 (0573) 451 122 | www.avenarius.nl

HOTEL | RESTAURANT | TAPASBAR | ZALEN
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Daar waar spelers die aan het KST deelnemen in bijna alle gevallen in gastgezinnen verblijven, vinden de 
coaches en begeleiders van deze spelers, tot hun zeer grote tevredenheid, onderdak bij Hampshire Hotel 
Avenarius. Zij geven aan dat ze er gastvrij worden ontvangen door gedreven en vriendelijke medewerk-
ers. Komen zij voor de eerst keer naar Ruurlo dan ervaren zij hun verblijf bij Avenarius boven verwachting, 
vanwege de perfecte verzorging, de vriendelijkheid van het personeel en de rustige sfeer waarin alles 
plaatsvindt. Verantwoordelijk voor deze geweldige ontvangst van onze gasten zijn Henrike Lobbes, Arnold 
Labohm en Bob Olde Olthof, die inmiddels 23 jaar eigenaar zijn van Hampshire Avenarius in Ruurlo. Sed-
ert juli 2014 heeft genoemd trio overigens ook Hampshire Hotel  ‘s-Gravenhof in Zutphen overgenomen 
van de Hampshire groep. Het drietal kent elkaar via de hotelschool, waarna ze allemaal heel kort onder 
een werkgever hebben gewerkt en vervolgens voor zichzelf zijn begonnen. Henrike is verantwoordelijk 
voor de sales en marketingactiviteiten en alles aangaande de hotels, Arnold is verantwoordelijk voor de 
technische zaken en het restaurant en Bob voor de keuken en administratie. Vanaf dag 1 van hun samen-
werking bestaat deze taakverdeling. Het werkt prima met 3 kapiteins op een schip als er maar respect 
en vertrouwen in elkaar bestaat en dat hebben ze alle 3! Naast hun voornoemde zakelijke bemoeienissen 
met het KST, zijn zowel Bob, Arnold en Henrike nog op diverse andere manieren aan de VV Ruurlo en het 
KST verbonden. Aan één van hen, in dit geval Henrike, stellen we daarom graag een paar vragen.

Hoe ben je met het KST in aanraking 
gekomen en hoe lang geleden is dit? 
Henrike: “Via via, zoals dat meestal gaat in 
het leven. De spelers zaten ergens veder 
op in huisjes. Heel onhandig vonden we, 
daar een hotel om de hoek ligt van de 
voetbalvelden. Ik heb toen in een heel kort 
briefje kunnen uitleggen dat wij, sneller, 
makkelijker, en veel gezelliger voor de 
gasten zijn dan de huisjes. Blijkbaar 
bespaarde dit omdenken heel veel tijd en 
energie voor alle vrijwilligers en sindsdien 
zijn wij tijdens de Pinksterdagen het KST 
hotel. Erg leuk moet ik zeggen!”

Wat is je indruk van het toernooi?
Henrike: “Euhhhh in het begin had ik echt 
geen idee, had niets met voetbal totdat 
we toch maar even zijn gaan kijken……wat 
groot, zoveel mensen, je hebt geen idee 

totdat je er geweest bent. Nu zie ik meer 
en meer en ben trots op dit toernooi! Wij 
doen het echt samen.”

Kun je wellicht vertellen over (een) leuke 
ervaring(en) van de afgelopen jaren? 
Henrike: “Ohhhh, dat zijn er echt heel veel. 
Maar een Turkse groep spelers die voor het 
eerst volgens mij op een toernooi zouden 
gaan spelen kwamen compleet met de 
begeleiding naar ons hotel. We wisten 
niet wat we zagen, die discipline. Kamer 
controle, de spelers op de gangen netjes 
naast elkaar in tenue…..en geen woord van 
te verstaan! Haha. Gelukkig was er iemand 
die voor tolk kon spelen, we hebben ons 
gered maar het was té leuk.”

Je bent zelf ook nog gastgezin, hoe 
combineer je dit met je drukke werkzaam 
heden? 

“Tsja, ook dat is weer zo gekomen, via, via. 
Als buurt hebben we een keer spontaan 
gezegd iets in de trant van we doen 
allemaal mee of niet. De kinderen van ons 
zijn allemaal spelers bij de club dus dan 
weet je het wel he……. Maar het is echt heel 
leuk en gezellig. We hebben altijd nog een 
band met de jongens die geweest zijn, dat 
zegt toch wel iets!?”

Wat wil je nog over jullie geweldige hotel 
kwijt? 
Henrike: “Nou, daar zijn we alle drie echt 
heel trots op. Dat klinkt misschien heel raar 
maar Avenarius is ons echt heel dierbaar. 
We doen daar zoveel leuke dingen en we 
hebben zo’n mooie zaak met allemaal fijne, 
goede medewerkers. Zij maken ons iedere 
dag weer trots.
Iedereen is welkom, More than welcome!”

GASTEN KST VOELEN ZICH COMFORTABEL 

BIJ AVENARIUS
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